

Tabel 1a: Bijstandsnormen/ netto sociaal minimum

Neto maandbedragen	Incl. vakantiegeld	Excl. vakantiegeld
Bijstandsnorm personen van 21 jaar tot AOW-leeftijd	Participatiewet 5 %	
- alleenstaande (ouder)	€ 1.401,50	€ 1.331,43
- gezin	€ 2.002,13	€ 1.902,02
Bijstandsnorm personen vanaf AOW-leeftijd		
- alleenstaande (ouder)	€ 1.564,69	€ 1.486,46
- gezin	€ 2.144,16	€ 2.036,95

Tabel 1b: Vermogensvrijlating Participatiewet

Betreft	Bedrag
Alleenstaande	€ 8.000
Alleenstaande ouder / Gezin	€ 16.000

Kostendelersnorm (art 22a Participatiewet)

$$\frac{40\% + A \times 30\%}{A} \times B$$

A : staat voor het aantal kostendelende medebewoners plus belanghebbende en zijn echtgenoot van 21 jaar of ouder indien hij gehuwd is (zoals bedoeld in art. 19a van de Participatiewet).

B : staat voor de rekennorm (de van toepassing zijnde gezinsnorm).

Tabel 1c: Voorbeeld

Huishoudtype	Normhoogte	Netto bedrag per persoon incl. VT
	100%	€ 2.002,13
Tweepersoonshuishouden	50%	€ 1.001,07
Driepersoonshuishouden	43,33%	€ 867,59
Vierpersoonshuishouden	40%	€ 800,85

Tabel 1d: Bruto sociaal minimum

Betreft	Per maand
Wettelijk bruto minimum uurloon €14,71	-
Toeslagnorm Toeslagenwet gehuwd/samenwonend	€ 2.294,41
Toeslagnorm Toeslagenwet alleenstaanden 21 jaar of ouder	€ 1.644,74

Tabel 2: Belangrijkste heffingskortingen

Betreft	Per maand	Per jaar
Algemene heffingskorting(*)	€ 259,58	€ 3.115

(*) Let op :

- Inkomensafhankelijk vanaf verzamelinkomen € 29.736,-. Het meerdere wordt afgebouwd met afbouwpercentage 6,398%.
- Tevens AHK minst verdienende partner geboren voor 1-1-1963

Tabel 3: Percentage IB en premie v.v.

Betreft	Inkomensgrens < AOW	Tarief < AOW	Inkomensgrens > AOW	Tarief > AOW
Percentage IB en premie v.v.: 1e schijf	< € 38.883	35,75%	< € 38.883 (*)	17,85%
Percentage IB en premie v.v.: 2e schijf	€ 38.883 - € 78.426	37,56%	> € 38.883 - € 78.426	37,56%
Percentage IB en premie v.v.: 3e schijf	> € 78.426	49,50%	> € 78.426	49,50%

(*) Geboren voor 1-1-1946: € 41.123

Tabel 4: Schatting belastbaar jaarinkomen, volledig bijstandsniveau (geen kostendeler)

Betreft	Alleenstaande	Gezin / partner
21- pensioengerechtigde leeftijd (67 jaar)	€ 21.327,00	€ 27.696 (*)
AOW gerechtigden met 100% AOW (geen kostendeler)	€ 20.929,44	€ 28.757,28 (*)
BPT (bijstandspercentagetarief): 55,64%	-	-

(*) Opmerking: ieder de helft

Tabel 5a: Huurtoeslag

Betreft	Drempel
Ondergrens (min. huurprijs vanaf wanneer er recht bestaat op HT)	€ 202,52 (eenpers.) € 200,71 (meerpers.)
Kwaliteitskortingsgrens (tevens maximale huurprijsgrens tot 21 jaar)	€ 498,20
Aftoppingsgrens: 1 en 2 pers. huishouden	€ 713,02
Aftoppingsgrens: 3 en meer pers. huishouden	€ 764,14
Bovengrens (maximale huurprijsgrens alleen voor berekening)	€ 932,93

Tabel 5b: Max. gezamenlijk inkomen (kind) en vermogen in relatie tot huurtoeslag volgens tabel 5a

Betreft	Vermogensgrens
Vrijgesteld inkomen thuiswonend kind jonger dan 23 jaar	€ 6.218
Vermogensgrens Huurtoeslag : per persoon	€ 38.479

Tabel 6a: Zorgtoeslag: maximale bedragen gebaseerd op sociaal minimum

Betreft	Per maand (afgerond)	Per jaar (maximaal)
Alleenstaande	€ 129	€ 1.550
Gezin	€ 247	€ 2.963

Tabel 6b: Bestuursrechtelijke premie

Betreft	Per maand
Per persoon	€ 172,70

Tabel 6c: Max. gezamenlijk inkomen / vermogensgrens tabel in relatie tot zorgtoeslag volgens tabel 6a

Betreft	Drempel per jaar
Max. gezamenlijk inkomen: eenpersoons	€ 40.857
Max. gezamenlijk inkomen: meerpersoons	€ 51.142
Vermogensgrens Zorgtoeslag: alleenstaande	€ 146.011
Vermogensgrens Zorgtoeslag: met partner	€ 184.633

Tabel 7a: Kindgebonden budget (KGB)-inkomensafhankelijk: maximale bedragen gebaseerd op sociaal minimum

Betreft	Maximaal bedrag per maand	Maximaal bedrag per jaar
Per kind		€ 2.580
Verhoging bij leeftijd 12 tot 16 per kind		€ 724
Verhoging bij leeftijd 16 en 17 per kind		€ 964
Alleenstaande ouderkop	€ 284,67	€ 3.416

Tabel 7b: Afbouw vanwege inkomen en vermogensgrenzen in relatie tot KGB tabel 7a

Betreft	Bedrag	Afbouw
Afbouw KGB: meerdere boven inkomen (alleenstaande ouder)	€ 29.736	7,60%
Afbouw KGB: meerdere boven inkomen (met partner)	€ 39.141	7,60%
Vermogensgrens: alleenstaande	€ 146.011	
Vermogensgrens: met partner	€ 184.633	

Disclaimer: Deze lijst wordt ieder half jaar zorgvuldig samengesteld. Desondanks is het mogelijk dat bepaalde bedragen niet (meer) correct zijn. Check hiervoor altijd de officiële websites van de betreffende instellingen.